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内容概要

　　跟新东方名师一起——快乐看世界无忧升学：应试策略，学习指导，留学信息，美丽英文：励志
短篇，人生百味，名家经典，探索之旅：行万里路，趣味科学，难解之迷，青春话题：成长锦囊，心
理测试，同龄时尚，娱乐频道：碟影重重，英乐天堂，经典动漫，文化点滴：传奇故事，异域文化，
西方礼仪。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<新东方英语中学生>>

书籍目录

卷首语　玫瑰　特别推荐　2009年中国风云人物榜　十年畅销书一览　抗击甲型H1N1流感缤纷前沿无
忧升学　备点考试　　留学海外扮靓Cssay，留学美国美丽英文　励志短篇垃圾车法则　人生百味天使
也化装真正的勇敢　　名家经典蓝色的海豚岛娱乐频道　　英乐天堂　碟影重重探索之旅　趣味科学
　行万里路全球八大最知名摩天轮文化点滴迷宫魅力读来读往
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章节摘录

　　Written by William P. Young, The Shack is a book thatseeks to provide answers to the always timely question
Whereis God in a world so filled with unspeakable pain？
It is a tale that revolves9 around Mack Philips. Four years before the story begins, Macks young daughter, Missy,
wasabducted11 during a family vacation. Though her body wasnever found, the police did find evidence in an
abandoned）shack to prove that she had been brutally murdered by a notoriousserial killer who preyed on young
girls. As the story begins,Mack, who has been living in the shadow of his Great Sadness——the overwhelming12
pain and anger resulting from the deathof his daughter, receives a note from God （known in this story asPapa）.
Papa invites Mack to return to this shack for a timetogether. With this opportunity to meet with God, Mack
learnsto deal with his Great Sadness.
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编辑推荐

　　跟新东方名师一起。
轻松学英语，快乐看世界。

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<新东方英语中学生>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


